
'n Wonderlike beweging van die Heilige Gees in Zambia 
 
https://www.youtube.com/watch?v=gkRR9G6xWso&fbclid=IwAR0bSJK67KKHMjxrvobhN8_
HdRFmwXV3MUdz9_InsYxLndoCDiaPA5lK8xA 
 
Ek dra persoonlik kennis van die situasie in Zambia — het trouens al daar gepreek — en 
kan getuig dat hierdie getuienis die waarheid en in geen opsig aangedik is nie. Ek ken ook 
die spreker, Conrad Mbewe, en van die ander leiers/predikers goed en het vir hulle die 
hoogste respek. 
 My kommentaar? Só lyk die gereformeerde geloof as dit regtig is wat dit moet wees! 
Mag die Hoof van die kerk dit deur sy Heilige Gees nog lank suiwer en lewenskragtig hou! 
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